

Title (en)

Means for supporting the end sleeves of a cylindrical screen.

Title (de)

Aufnahmen zur Abstützung der beiden an den Enden einer Zylinderschablone angeordneten Schablonenendköpfe.

Title (fr)

Dispositif pour supporter des bagues d'extrémité d'un pochoir cylindrique.

Publication

EP 0052781 A1 19820602 (DE)

Application

EP 81108955 A 19811027

Priority

DE 3044410 A 19801126

Abstract (en)

Each of these receptacles (10) is provided with a recess (110') open at the top, into which the cylindrical screen (11) can be inserted from above with its end sleeves (12), and two segment-like retaining pieces (2, 10) are provided which embrace the particular end sleeve (12) or the bearing ring (212) thereof from two sides, it being possible for the retaining pieces (210) to be removed from the upper region of the recesses of the receptacles. The retaining pieces (210) can be fixed in the operating position after closure of the receptacles. <IMAGE>

Abstract (de)

Bei jeder dieser Aufnahmen (10) ist eine nach oben offene Ausnehmung (110') versehen, in die die Zylinderschablone (11) mit ihren Schablonenendköpfen (12) von oben einlegbar ist und es sind zwei segmentartige Haltestücke (2,10) vorgesehen, die den jeweiligen Schablonenendkopf (12) oder dessen Lagerring (212) von zwei Seiten umfassen, wobei die Haltestücke (210) aus dem oberen Bereich der Ausnehmungen der Aufnahmen entfernbare sind. Die Haltestücke (210) sind in Wirkstellung nach Schließung der Aufnahmen festlegbar.

IPC 1-7

B41F 15/38

IPC 8 full level

B41F 15/38 (2006.01)

CPC (source: EP)

B41F 15/38 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 1612949 A 19270104 - SIMPSON GEORGE W
- [A] DE 875505 C 19530504 - WURM PAUL
- [A] DE 2026492 A1 19711209

Cited by

US5642663A; CN107364224A; US5507225A; US4627345A; WO2017186261A1; WO8503672A1

Designated contracting state (EPC)

AT GB NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0052781 A1 19820602; DE 3044410 A1 19820603; DE 3044410 C2 19850207

DOCDB simple family (application)

EP 81108955 A 19811027; DE 3044410 A 19801126